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Zápis ze 4. řádného zasedání Akademického senátu ČVUT  
konaného dne 29. 3. 2023 

 

Přítomni: prof. Ing. Tywoniak Jan, CSc. (FSv); prof. Ing. Wald František, CSc. (FSv); prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš (FSv); Bc. Ondřej Váňa 
(FSv); Ing. arch. Anna Marie Černá (FSv); doc. Ing. Bauma Václav, CSc. (FS); doc. Ing. Horný Lukáš, Ph.D. (FS); prof. Ing. Hrdlička Jan, Ph.D. 
(FS); Ing. Kuchař Michal (FS); Ing. Stejskal Michal (FS); prof. Ing. Ripka Pavel, CSc. (FEL); RNDr. Bláhová Ilona Ali, Ph.D. (FEL); doc. Ing. 
Vokřínek Jiří, Ph.D. (FEL); Ing. Sláma Jakub (FEL); Ing. Šťastný Martin (FEL); Ing. Ambrož Petr, Ph.D. (FJFI); doc. Dr. Ing. Richter Ivan (FJFI); 
Pilná Kateřina (FJFI); Bc. Tichý Štěpán (FJFI); Ing. arch. Mgr. Brůhová Klára, Ph.D. (FA); prof. Ing. arch. Lábus Ladislav, Hon. FAIA (FA); Ing. 
arch. Matějovská Dana, Ph.D. (FA); Holuša Václav (FA); doc. Ing. Hrubeš Pavel, Ph.D. (FD); doc. Ing. Nouzovský Luboš, Ph.D. (FD); doc. Ing. 
Kraus Jakub, Ph.D. (FD); Ťukal Jakub (FD); Ing. Caithamlová Martina (FBMI); Ing. Kašpar Jan (FBMI); Mgr. Vymětalová Veronika, Ph.D. (FBMI); 
Bc. Vafková Olga (FBMI); Bc. Petrášek Tim (FBMI); Ing. Bařinka Lukáš (FIT); doc. Ing. Janoušek Jan, Ph.D. (FIT); RNDr. Olšák Petr (FIT); Štorc 
Ondřej (FIT); prof. Ing. Hlaváč Václav, CSc. (CIIRC); Mgr. Vykydal Libor (ÚTVS); Thuy Dung Ha (MÚVS); Ševčenková Aneta (MÚVS); 

Omluveni: prof. Ing. Jex Igor, DrSc. (FJFI); Lucie Kadrmasová (FA); Bc. Jirmanová Markéta (FD); Meinlschmidt Jakub (FIT); 

Neomluveni: Ing. Bc. Andres Pavel, Ph.D. ING. PAED. IGIP (MÚVS); 

Hosté: doc. RNDr. Petráček Vojtěch, CSc. (RČVUT); Ing. Kramaříková Veronika, MBA (RČVUT); prof. Ing. Kohoutková Alena, CSc. FEng. 
(RČVUT); doc. Dr. Ing. Achtenová Gabriela (RČVUT); doc. Ing. arch. Hlaváček Dalibor, Ph.D. (FA); Bc. Vodička Michal (SÚZ); 
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1. Schválení programu 4. zasedání AS ČVUT 
J. Janoušek – zahájil zasedání AS ČVUT a přivítal hosty. L. Lábus je připojen přes MS Teams. Návrh programu nedoznal změn.  

Usnesení 04-01: AS ČVUT schválil program 4. zasedání. 
Počet osob s hlasovacím právem: 39 
Hlasování: 39-0-0 Usnesení bylo přijato.   

2. Kontrola a schválení zápisu z 35. zasedání AS ČVUT funkčního období 2020–2022 
J. Janoušek – jedná se o listopadové zasedání minulého funkčního období. Nepodařilo se připravit draft zápisu a vypořádat připomínky pro minulé 
funkční období. Povedlo se to až na konci prosince 2022. V přechozím senátu bylo vyhlášeno orientační hlasování, kde hlasovalo jen 9 členů, a 
všichni hlasovali pro. O zápisu můžeme hlasovat per rollam, ale musíme o něm mluvit na veřejném hlasování.  

3. Kontrola a schválení zápisu z 36. zasedání AS ČVUT funkčního období 2020–2022 
J. Janoušek – tento zápis je kontroverzní, protože vznikla diskuse i po vypořádání všech připomínek. Je návrh přílohy, který podal člen minulého 
senátu J. Kybic. Vznikla diskuse, zda příloha má být součást zápisu nebo ne. Tato diskuse už proběhla, takže její podstatu nebude opakovat, ale znovu 
se návrh diskutoval na legislativní komisi, a i na zasedání zazněly podstatné informace pro důvod, proč zápis s tou přílohou schválit, a naopak. K. 
Pilná přišla s myšlenkou, že zápis nebyl schválen, protože mnoho senátorů se zdrželo. Pokusí se tedy projednat zápis ještě jednou a pokusí se 
explicitně zeptat těch, kteří se zdrželi, proč tomu tak bylo. Rádi by otevřeli diskusi s cílem minimalizovat počet těch, kteří se zdrží. Rádi by se pokusili 
vyvolat hlasování na dalším zasedání nebo per rollam.  

4. Kontrola a schválení zápisu z 3. zasedání AS ČVUT 
J. Janoušek – všechny připomínky byly zapracovány.  

Usnesení 04-02: AS ČVUT schválil zápis z 3. zasedání. 
Počet osob s hlasovacím právem: 41 
Hlasování: 39-0-2 Usnesení bylo přijato.   

5. Informace rektora  
Rektor – podrobně informoval o diskusích s ministerstvem školství ohledně novely vysokoškolského zákona a jednáních o financování vysokých 
škol. Pokusy omezit autonomii a samosprávu VŠ rektor odmítá (reakce na kauzu Ševčík)Diskuse o platech: MŠMT letos přidá 900 mil, v budoucích 
letech více, chtějí ale od škol různé analýzy. . Dále informoval o hodnocení součástí ČVUT a jednání s děkany. Zmínil také situaci v publikační 
činnosti, dále hodnocení manažerské činnosti, informoval o situaci v rekonstrukci budovy B FSv,   

V. Hlaváč – k tématu budovy B: domnívá se, že investiční akce není dobře vedena a zmínil dvě slabá místa, zejména pak financování. Rektor – 
připraví spolu s děkany materiál, jak postupovat dál a ten pak diskutovat v akademické obci. J. Janoušek – upozornil na fakt, že situace nesnese 
odkladu, problém je rozsáhlý a AS bude mít zřejmě malý prostor a čas pro diskusi nad navrženým řešením, což implikuje možnost předkládat materiál 
postupně. Rektor – má za to, že materiál by měl být předložen jako celek.  

J. Janoušek – další téma se týká příjmů. Potěšilo ho, že ze všech vysokých škol je ČVUT ve velikosti příjmů v průměrech a mediánech druhé. Je 
přirozené, že v AS se zajímáme o úplně spodní hranici akademických pracovníků v reálu. Požádal rektora, jestli bychom si znovu mohli udělat nějaký 
přehled. Rektor – analýza, kterou dával k dispozici, je i pro AS. Také projedeme, co plánujeme v rámci navyšování jednotlivých kategorií. J. 
Janoušek – informaci bychom měli mít. Typicky k pracovníkům, kteří nedělají výzkum nebo spolupráci s průmyslem, se dostávají jenom prostředky 
pocházející A + K. Rektor – systém loni reagoval citlivěji, letos je ten plán obdobný a myslí, že exekutiva se snaží řešit, jak jen může i když nárůst 
nedosahuje na inflaci. J. Janoušek – vyžádali jsme si u A. Kohoutkové také doplnění informací k projektům PPSR.  

P. Ripka – otázka vymáhání materiálů k rekonstrukci budovy B. AS a hospodářská komise o materiály požádala v říjnu, v listopadu to bylo usnesením 
komise, několikrát potom neformálně. Navrhuje usnesení AS ve smyslu, že materiály žádáme. Přečetl navrhované usnesení. Je to věc, o kterou 
žádáme 5 měsíců. Rektor – uvedl proč a kdy materiál předloží vcelku. P. Ripka – 2014, 2015 byla doba, kdy byl tento záměr poprvé podán na 
ministerstvo. P. Páta včera řekl, že z materiálů vyplývá, že se jednalo o rekonstrukci celé budovy. J. Tywoniak – ať nám to klidně dají, ale pak 
musíme vzít nějaký koeficient. Rektor – také se změnily stavební normy, a to přesně má řešit ten odborný orgán. J. Janoušek – členové AS jsou 
natolik rozumní, že se dokážou orientovat v materiálu na základě toho, co znamená. Rektor – v diskusích, které k tomuto probíhaly, slyšel několik 
parciálních zapomenutí toho, jak to bylo a několik manipulativních návrhů. Proto by rád dal materiál v celku. J. Janoušek – pokud jej dostanou celý, 
budou se s tím muset seznamovat, takto by se s tím mohli seznámit dříve.  

J. Sláma – předběhne bod různé, kde se bude řešit rekonstrukce Bubenečské koleje. Dostaly se k němu informace, že budeme žádat zhotovitele o 
kompenzaci, penále. Dostaly se k němu informace, že oddělení pro výstavbu a investiční činnost neplánuje žádat o všechno, co by mohlo. Jestli by 
mohli dostat soupis, o které penále se plánuje žádat. Rektor – když jsme o tom mluvili naposledy, rovnováha toho, co žádat, byla nastavena tak, aby 
nezbankrotovali. Informace bude poskytnuta. A. Kohoutková – ví, že tam dochází k dohodám. Má to na starost J. Boháček a Kosina. Několikrát tu 
byl ředitel zhotovitelského podniku. Byla informována, že snaha je, aby budova dopadla dobře. O finančních detailech informace nemá. O materiály 
požádá co nejdřív.  

J. Hrdlička – dotaz na to, jak dopadlo výběrové řízení na ředitele VICu a dalo by se říct, kdo bude další kandidát. Rektor – podat informace nyní je 
proti pravidlům výběrového řízení. V. Kramaříková – bylo 12 uchazečů, 4 postoupili do užšího kola a byl s nimi pohovor před komisí na základě 
zadaných úkolů. Rektor – má protokol, kde jsou 3 kandidáti a podle toho si vybral. V. Hlaváč – jeho kolega na tom seznamu byl také. Místo se má 
obsadit do 1. 4., a dodnes nedostal informaci o výsledku řízení. Zřejmě administrativní chyba.  J. Janoušek – bude jmenován nový ředitel od 1.4.? 
Rektor – jmenován nebyl, protože je mimo republiku, jak se vrátí, tak bude jmenován. Je důležitá změna pravidel. Byl by rád, abychom měli ředitele 
jmenovaného funkčně. Měl by mít pevnou pozici a nad to by měl být jmenován ředitelem. Možná bude potřeba úprava vnitřních předpisů.  

J. Janoušek – je celá řada dotazů na téma Bubenečské koleje. J. Sláma téma otevřel, měli bychom všechny záležitosti probrat teď a pak budeme 
pokračovat dalším bodem. Není to tedy součást informací rektora. Rektor – není přítomen ani jeden z pověřených realizací, takže budeme předávat 
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informaci. K. Pilná – informovala o návštěvě budovy a současné situaci s nedodělky a vadami. J. Janoušek – je termín, kdy se plánuje začít 
ubytovávat? Oprava celé střechy za prostředky firmy může trvat dlouho. K. Pilná – oprava by měla proběhnout v létě a zatím se nezměnil datum, 
takže od dalšího semestru by se mohli nastěhovat studenti. J. Sláma – zaznělo, že v průběhu dubna by se měl začít montovat nábytek. Jestli tu diskusi 
o střeše pochopil správně, jedná se o to, že to bude odděleno, takže to bude nezávislé na vybavování budovy. Rektor – taková rekonstrukce se 
prováděla na budově, kde bydlí, a jde to za provozu. Musí opravu zvládnout a za jejich náklady, když to udělali špatně. K. Pilná – může to proběhnout 
za provozu a může být přistaven jeřáb kvůli materiálům, takže firma by neměla mít přístup do vnitřních prostor, kde by se mohlo něco poškodit. O. 
Štorc – jak moc bude úprava střechy hlučná pro studenty. K. Pilná – nedokážeme říct.  M. Vodička – v létě tam ještě nebudou studenti, takže by je 
nikdo neměl rušit. P. Ripka – k inventuře požadavků na kompenzace a penále. Měl by k tomu být přizvaný SÚZ. Peníze určené na nákup nábytku 
se musely utratit později a mezitím se musely zdanit. V. Kramaříková – jakákoli penále jde přímo do státního rozpočtu. Proto je důležité mluvit o 
kompenzacích, a ne o penále a srážkách. Zástupce studentů – byl na setkání s M. Vodičkou v menze a ptal se na Bubenečskou kolej a rekonstrukce 
bloku 12 na Strahově. Nic konkrétního nezaznělo, řekli, že to bude v roce 2024, nikdo neví kdy. Chtěl se zeptat na to, jestli od příštího semestru bude 
kolej otevřena a jestli začne rekonstrukce 12. bloku, kam půjdou studenti, co jsou na tomto bloku, a jestli dostanou možnost bydlet na bubenečské 
koleji. M. Vodička – nemáme potvrzené prostředky z ministerstva školství k rekonstrukci bloku 12, takže nedokáže říct, jestli a jak ji budeme 
realizovat. Rektor – důležité je, aby se toto komunikovalo dostatečně napřed. J. Janoušek – téma rekonstrukce kolejí je téma, o kterém se hodně 
diskutuje s cílem snahy získat prostředky na postupné rekonstrukce. Pokud by se takové prostředky získaly, rekonstrukcí by mělo být více. V ideálním 
případě by měl být postupně zrekonstruován celý Strahov.  

Usnesení 04-03: AS ČVUT žádá o předložení úplných podkladů pro původní odhad ceny rekonstrukce budovy B FSv. 
Počet osob s hlasovacím právem: 41 
Hlasování: 28-0-13 Usnesení bylo přijato.   

6. Projednání Ceníku ubytování na kolejích SÚZ 
Rektor – je to téma, které jsme odložili. Probíhala diskuse na kolejích i ve studentských reprezentacích. M. Vodička – návrh předkládá zvýšení cen 
ubytování včetně kolejného o 15% z důvodu zajištění prostředků pro zaplacení zvýšených nákladů SÚZu, které už pro letošní rok zná nebo 
předpokládá. V rámci projednávání AS byli maximálně k dispozici, snažili se odpovědět na všechny dotazy v plné šíři a co nejrychleji. Doufá, že AS 
v tomto byl uspokojen. K. Pilná – komise jednala spolu s hospodářkou komisí. Projednali nejen informace kolem ceníku ubytování ale i náhrad. 
Z komise vzniklo několik usnesení, která přečetla.  

P. Ripka – obě komise podrobily SÚZ rentgenování, aby zjistili, jestli tam nejsou lépe využitelné prostředky. Nechali si předložit všechny materiály 
a odpovědi byly uspokojivé. Našlo se několik drobných položek v řádech jednotek milionů, které situaci stejně nemohou ovlivnit. Má pracovní 
dokument, kde jsou otázky a odpovědi a odkazy na další dokumenty a podrobné zprávy hospodaření jednotlivých středisek. Strávili na tom hodně 
času a výsledek je, že kromě zapomenutých úroků a úniků na nájemném by se to mělo dát do pořádku. Není správné, když jsou z kolejného studentů 
dotovány nájmy zaměstnanců. Problémy zaměstnanců má řešit sociální fond. V souvislosti s tím také řešili, jak SÚZu pomoct. Chtěl se zeptat rektora, 
jak to bude letos. Plánuje se od SÚZu vybírat příspěvek na mimonormativ? Rektor – máme vymyšlenou metodu. V. Kramaříková – SÚZ se nebude 
podílet na MTZ, nebo částka půjde rovnou do FRIM SÚZ, aby se rychleji budovaly prostředky pro investice. P. Ripka – že se SÚZ nepodílí, není 
žádná novinka, a, že máme morální povinnost jim pomoct, to je jasné. Léta se na SÚZu odlévaly peníze z ubytování do gastro, nezávidí řediteli 
situace, co řeší. SÚZ také sponzoroval 1-2 miliony ročně zaměstnance ČVUT na zvýhodněném nájemném. Do kolejí se dlouho neinvestovalo a 
příspěvek SÚZu na mimonormativ není správný a je to dobrý způsob, jak je podpořit v rámci stávajících pravidel. Rektor – musí to tam být letos 
vidět. V. Kramaříková – gentlemanská dohoda se zatím nedodržela, ale dodrží se. Rektor – co, to se nezaplatilo v předešlých letech, se teď doúčtuje. 
Ale je potřeba vše mít černé na bílém. J. Janoušek – je jasná vůle SÚZu pomoci.  

Š. Tichý – projednávání ceníků provázela nevole od ubytovaných. Jedna věc byla nedostatečná komunikace ze strany SÚZ. Tristní poměr cena/výkon 
na kolejích. Je rád, že rekonstrukce se posouvá dál, a co se týká komunikace s ubytovanými, tak se na tom pracuje. Pokud se takto bude postupovat 
dál, bude to pro ubytované přínosnější. Je potřeba komunikovat transparentně a zdůvodňovat všechno. J. Janoušek – byl se na Strahově podívat. 
Měl pocit, že studentům scházela větší komunikace informací. Ví, že na fakultě dobře funguje tzv. informační email, který se posílá jednou měsíčně, 
a v tom se shrnou všechny podstatné nové záležitosti. Tohle by mohl být způsob komunikace a informovanost by se zlepšila. J. Sláma – PR SÚZ je 
jedno z témat, které se aktivně řeší. V tomto týdnu proběhlo několik schůzek. Komunikujeme téma s ředitelem a zaměstnanci SÚZ, kteří to mají na 
starost. Způsobů je několik, něco jde převzít a něco zase kvůli specifikům provozu nefunguje, ale aktivně se na všem pracuje. Věří, že se to povede 
posunout tak, aby to bylo všem ku prospěchu. To stejné diskuse o revitalizacích, propíše se to i do usnesení a jsou to témata, na kterých se strávilo 
spoustu hodin. Děkani byli účastni této diskuse a za to fakultám velmi poděkoval. Z tohoto směru poprvé zaznívají názory, že stav je tak tristní, že 
ho musíme posunout. Velmi aktivně se diskutuje o tom, jak postupovat, jaký mít časový plán. V těchto diskusích není jenom SÚZ a AS, ale i zástupci 
z rady studentských samospráv. K. Pilná – do senátu šla prezentace s vizualizací Strahova, a pokud by byl zájem udělat ještě jednu prohlídku, bylo 
by to možné. Rektor – v kolegiu 2x jednali o této problematice a došlo se k závěru co nejrychlejší revitalizace jednoho bloku. Je to názor kolegia, 
takže ho vyhlásil a kvestorka a ředitel připravují finanční možnosti, rámec, aby to bylo co nejrychleji. Proběhla diskuse ohledně usnesení. 

Usnesení 04-04: Akademický senát ČVUT souhlasně projednal předložený návrh na změnu ceníku ubytování na kolejích SÚZ, s editační 
opravou data změny platnosti z 1. 3. na 1. 4., a vítá informaci rektora o rozhodnutí kolegia rektora o realizaci co nejrychlejší revitalizace 
jednoho z bloků kolejí Strahov. 
Počet osob s hlasovacím právem: 40   
Hlasování: 39-1-0 Usnesení bylo přijato.   

7. Projednání Ceníku náhrad, poplatků, paušálních plateb, pokut a dalších služeb 
M. Vodička – je potřeba vyřešit problém, který vznikl kvůli změně podmínek dodávky elektrické energie v letošním roce pro ČVUT. Je to skutečnost, 
že se mění jednotková cena z měsíce na měsíc. Předložený návrh počítá s tím, že zachováme účtování spotřebované elektrické energie ubytovanými 
na kolejích na základě skutečné spotřeby a tuto spotřebu budeme násobit průměrnou cenou, kterou budeme platit za dané vyúčtovací období, které je 
čtvrtletní. K. Pilná – tento bod komise také řešila, metodika se vrátila k tomu, co bylo předtím. Paušální platba byla stažena a máme usnesení. J. 
Janoušek – původní ceník byl připraven, stažen a předělán. Počítalo se s paušálem u poplatků. V novém návrhu je správně platba podle spotřeby 
jednotlivého uživatele. K tomu je ale zapotřebí měřič. Je na všech pokojích takový měřič? M. Vodička – téměř všechny pokoje jsou osazeny 
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podružným měřením. V tomto i předchozím ceníku náhrad zůstává paušální platba, která se bude účtovat těm několika desítkám pokojům, kde ty 
měřiče nemáme. J. Janoušek – dá se říct kolik procent pokojů to je? M. Vodička – do jednoho procenta.  

Usnesení 04-05: Akademický senát ČVUT souhlasně projednal předložený návrh na změnu Ceníku náhrad, poplatků, paušálních plateb, 
pokut a dalších služeb SÚZ.  
Počet osob s hlasovacím právem: 40  
Hlasování: 39-0-1 Usnesení bylo přijato.   

8. Schválení Metodiky rozpisu příspěvků a dotací přidělených ČVUT a oddělení prostředků na mimonormativní financování pro rok 2023 
Rektor – představil podrobně principy předložené metodiky s tím, že v této podobě škole pomůže k rozvoji. I. Richter – včera byla spojená schůzka 
dvou komisí. První diskuse se týkala dotazů, na které se ptali členové hospodářské komise, a vše bylo vyjasněno. V rámci jednoho dotazu možná 
vznikne protinávrh. Týkalo se to podpory kvalitních nefinancovaných grantů. Řešily se připomínky od 2 děkanů, které přinesl předseda AS. Vždy se 
dostali k rozumnému vysvětlení nebo k příslibu zapracování. Obě komise doporučují schválit po zapracování vzešlých připomínek. Přáli si zmírnit 
požadavky na citovanost, že bude rok, kdy se bude avizovat, a až další rok to bude fungovat. P. Ripka – změny jsou malé, je zdravé tuto metodiku 
schválit, protože nás čeká ještě mimonormativ, rozpis a rozpočet a s tím, že komise má skvělou zkušenost se SÚZ, po kterém chtěli zprávu o 
hospodaření, takže budou chtít tyto zprávy i po jiných součástech. Má pár technických připomínek ke znění textu, které uvedl. Proběhla diskuse ke 
znění některých částí textu. Proběhla diskuse ohledně financí pro rozvoj VIC, plošná metodika podpory kvalitních grantů součástí, které nebyly 
financovány. Rektor ujistil, že podpora neúspěšných týmů bude primárně použita pro součásti pod mediánem vědeckého výkonu. 

J. Janoušek – metodika skrze děkany a ředitele ústavů prošla netradičním způsobem. Jde o to co nejrychleji schválit metodiku. Jeho osobní pocit je 
ten, že tento procesní zrychlený způsob není tolik robustní, jako standardní. Podstata je, že se finální část probere na schůzi celého kolegia. Nemyslí 
si, že děkani psali nekorektní reakce, ale vzniklo nedorozumění, kdy od poslední schůzky děkanů s rektorem 20. 3. nastaly změny, a někteří čekali 
ještě na jejich potvrzení. Dle jednacího řádu, pokud se předkládá metodika, je potřeba sdělit důležitá stanoviska od děkanů a ředitelů ústavů. M. Jiřina 
řekl, že si vše prošel a žádnou připomínku nemá. D. Hlaváček napsal 2 připomínky, které sdělil už na schůzce děkanů, a které nebyly akceptovány. 
O těchto připomínkách jsme na komisi měli vědět. Pokud by byla schůzka kolegia rektora, tam by se řekly a zástupce AS by o nich věděl. Rektor – 
rozdíl je, že zástupce AS by u toho byl. Vyměňovaly se informace mezi 2 skupinami, ale zástupce AS tam nebyl. J. Janoušek – jednání nemělo být 
separátní a veškerá komunikace měla být společná. Rektor – všichni věděli, jak se to bude jednat, to že scházel předseda AS, byla procesní chyba.  

D. Hlaváček – uvítají, pokud AS metodiku schválí a debatu by bral spíš jako podněty do budoucna. Proces by měl být příště méně rychlý, předejde 
se tím mnohým nedorozuměním. Děkani dostali text v sobotu, bylo jednání v pondělí a mnozí to ani nečetli, a pak probíhala jen individuální 
komunikace. Rektor – stalo se na základě požadavku děkanů a bylo potřeba urychlit přípravu rozpočtu. P. Ripka – co to bylo za připomínky? J. 
Janoušek – týkaly se vložených textů o roce 2024. D. Hlaváček – v metodice pro 2023 nemají být komentáře k roku 2024. Rektor to tam chtěl mít 
a komise s tím souhlasila. J. Hrdlička – na fakultě k tomu měli schůzku. Řešili motivační část DKRVO, podíl prostředků za licence a aplikovaný 
výzkum. Apeluje, aby se toto sledovalo, nevíme, jak se vývoj příjmů z licencí bude vyvíjet. Rektor – říkali na hospodářské komisi totéž, souhlasí. J. 
Janoušek – jde o nový princip oproti minulému roku. Je pochopitelné, že se o něm diskutuje. Rektor – musí se zjistit, jak novinka zareaguje a 
sledovat vývoj do budoucna. L. Lábus – na schůzce se domluvili na to, že avíza na další rok nebudou v metodice, ale pokud chce vedení říct, kam 
chce směřovat, může to být v nějakém dalším dokumentu, který bude budoucí vývoj vysvětlovat. Rektor – dohodli se na změkčení formulací. Tohle 
je nadefinovaný dokument a je to jen upozornění, nikdo nebude koukat do přídavných dokumentů. Na příští zasedání se pokusí předložit rozpis.  

Usnesení 04-06: Akademický senát ČVUT schválil předloženou „Metodiku rozpisu příspěvků a dotací přidělených ČVUT a oddělení 
prostředků na mimonormativní financování pro rok 2023“ s editačními změnami: v bodu 2.1.1. se doplní věta "Správa účelových zařízení 
(SÚZ) nepřispívá na financování mimonormativních součástí"; a v bodu 2.1.3. se nahradí slovo "určí" slovem "navrhne". 
Počet osob s hlasovacím právem: 37    
Hlasování: 35-0-2 Usnesení bylo přijato.   

9. Projednání Úhrad za mimořádné a nadstandardní administrativní úkony pro akademický rok 2023/24 
G. Achtenová – představila drobné, ale důležité změny. M. Kuchař – komise KPZ navrhuje dokument schválit s úpravou bodu 3, kde by mělo být 
uvedeno, že ceny jsou podle ceníku České pošty. Komise hlasovala per rollam. G. Achtenová – toto tam měla uvedeno, ale nelíbilo se to studijním 
oddělením. Nepochopila, proč nechtějí peníze, ale s touto změnou se ztotožňuje. J. Sláma – které součásti nechtějí vybírat poplatky za poštovné? G. 
Achtenová – nepamatuje si, která studijní oddělení byla proti a která se neúčastnila, ale byla to normativní součást. Domnívá se, že možná je v tom 
nějaká procesní složitost, takže se jednalo o rovnováhu. Bylo by hezčí říct, že tohle jsou ceny, ve kterých administrativní poplatek a všechno ostatní 
je, ale z důvodu čistoty výkaznictví nemůžeme, proto vše zůstalo takto.  

Usnesení 04-07: AS ČVUT souhlasně projednal Úhrady za mimořádné a nadstandardní administrativní úkony pro akademický rok 2023/24 
se změnou textu "3. Pro osvědčení CŽV a doklady vydávané Archivem ČVUT jsou ceny poštovného účtovány dle platného ceníku České 
pošty, s.p." na formulaci: "3. Ceny poštovného jsou účtovány dle platného ceníku České pošty, s.p."  
Počet osob s hlasovacím právem: 37   
Hlasování: 36-0-1 Usnesení bylo přijato.   

10. Projednání podstatných změn projektu „Transformace formy a obsahu vysokoškolského vzdělávání na ČVUT“ v rámci Národního plánu 
obnovy pro oblast VŠ 

V. Kramaříková – jedná se o materiál, který bude průběžně předkládán. Jsou tam změny, které musíme schvalovat v rámci celého schvalovacího 
procesu až po správní radu. Vyplývají z projektu národního plánu obnovy, ke kterému se AS vyjadřoval minulý rok v lednu, kdy se podával. V. 
Hlaváč – prošel dokument, poslal do komise a nikdo připomínky neměl. Za komisi KRK doporučuje tuto ryze technickou věc schválit.    

Usnesení 04-08: AS ČVUT souhlasně projednal předložené podstatné změny projektu „Transformace formy a obsahu vysokoškolského 
vzdělávání na ČVUT“ v rámci Národního plánu obnovy pro oblast VŠ.  
Počet osob s hlasovacím právem: 38 
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Hlasování: 38-0-0 Usnesení bylo přijato.   

11. Projednání členů správní rady CyberSecurity Hub, z.ú. 
Rektor – v době kdy jsme vstupovali do tohoto ústavu, tato procedura vypadla. Bylo to jedno z usnesení, které bylo požadováno. Osoby budou 
představeny napříč fakultami, které se toho účastní. J. Janoušek – jednali o tom na předsednictvu, byla tam 3 jména. Jedná se o R. Holého, Vodrážku 
z FELu a Lórencze z FITu. Ti dva z FEL a FIT se oba zabývají tématem bezpečnosti.  

Usnesení 04-09: AS ČVUT souhlasně projednal členy správní rady CyberSecurity Hub, z.ú. 
Počet osob s hlasovacím právem: 38   
Hlasování: 36-0-2 Usnesení bylo přijato.   

12. Nominace studentských zástupců do rad celoškolských studijních programů uskutečňovaných na MÚVS 
J. Sláma – je to v principu pokračování schvalování studentských zástupců do oborových rad na MÚVS. Minule jsme schválili studentku do rad 
ekonomických studijních programů. Nominaci, kterou jsme tehdy obdrželi do učitelských programů, si nikdo neosvojil. Obdržel novou nominaci, D. 
Šiman, který vzešel od garanta. Dostali k němu požadované podklady, které jsou na SharePoint a nominaci si osvojil a navrhuje ho do rad studijních 
programů učitelských oborů. Jde o naplnění studijního předpisu hodnocení kvality vzdělávání na ČVUT, který určuje, že rada má mít alespoň jednoho 
studentského zástupce. O. Váňa – studentská komise obdržela kandidáta. Komisi byly materiály poskytnuty a nebyly žádné protiargumenty.   

Usnesení 04-10: AS ČVUT nominoval jako studentského zástupce do rad celoškolských učitelských studijních programů uskutečňovaných 
na MÚVS Davida Šimana.  
Počet osob s hlasovacím právem: 40  
Hlasování: 39-0-1 Usnesení bylo přijato.   

13. Různé 
a) Informace o soudních sporech vedených proti ČVUT  

J. Janoušek – téma se kontinuálně probírá.  

V. Vymětalová –  prezentovala nové skutečnosti, které zazněly na legislativní komisi. Dostali také informace o finančních nákladech probíhajících 
soudních řízení, které jsou s právním zastoupením spojené.  
Diskutovali metodiku ministerstva vnitra, která je ale jen doporučením; dále otázku možnosti exekuce. Doc. Kuba kontaktuje členy AS ČVUT. V 
rámci diskuse na schůzce legislativní komise a vyjádření právního odb.nám bylo vyjasněno, jak by se postupovalo s exekucí. J. Janoušek – právní 
posudky jsme měli 2 a v otázce, zda byla informace základní organizaci doručena, byla zpráva v datové schránce, že je informace v poštovní 
schránce. Vedla se diskuse o informaci, která byla zveřejněna na webu ČVUT. Dotaz byl dle zákona 106, a jestli je v pořádku, že byla zveřejněna 
pouze doprovodná informace. Souhrn k tomuto bodu dal předsedkyni legislativní komise a byl diskutován na legislativní komisi.   

b) Různé  

O. Váňa – v anketě ČVUT se hodně objevuje dotaz ohledně komunikace v cizím jazyce. Apeluje, aby se studijní oddělení snažila odpovídat v cizím 
jazyce a aby fakulty byly shovívavé k těmto studentům. Rektor – celý rektorát mluví anglicky a odpovídá anglicky, ale připomene děkanům. J. 
Tywoniak – toto bylo v nějakém strategickém dokumentu, který bychom asi měli oprášit. Rektor – máme to na úrovni vnitřních předpisů, ale to, 
jestli někdo na studijním neumí anglicky, to si musí vyřešit děkan. J. Tywoniak – je potřeba zjistit, jak na tom jsme. Chtěl poděkovat M. Vodičkovi, 
protože dnes konstatoval v menze, že anglické podtitulky u jídel. Je to drobnost, ale dělá to vstřícnost. Rektor – když se tohoto budeme držet, budeme 
daleko osvícenější než řada francouzských univerzit. My chceme být bilingvální a fungovat takto. G. Achtenová – chtěla by se zastat studijních 
oddělení. Každé studijní oddělení má referentku, která je určena pro studenty, kteří studují v cizím jazyce a samoplátce. Tohle ji překvapuje. J. 
Vokřínek – je to v HR strategii, v akčním plánu závazný indikátor pro příští rok červen. Na celé univerzitě by se tohle nemělo vůbec dít. V. Hlaváč 
– tento proces už trvá 30 let a stále není u konce. To že každý musí, není realistické, ale je realistické, že pokud takový dotaz přijde, tak dostane 
anglickou odpověď.  

J. Sláma – loni v listopadu proběhly volby a proběhly v novém systému a dostat ho do funkčního stavu byl problém. Systém měl spoustu chyb, které 
se reportovaly. Ke dnešnímu dni proběhly jedny volby, kde se 2 dny před konáním voleb zjistilo, že funkčnost systému chybí. Apeluje na VIC, aby 
se na toto nezapomnělo a konečně se systém předal do systémů ČVUT. Na technické univerzitě je tohle ostuda. Rektor – s P. Záchou řešil, připomene 
věc znovu. K. Pilná – na FJFI se také řeší volby na pozici ombudsmana a také zjistili mnohé problémy se systémem.  

J. Sláma – všiml si, že seznam členů komisí AS není všude správný. Na webu jsou v několika komisích členové, kteří už nejsou v AS. Prosí předsedy, 
aby odebrali role, kde už nemají být. J. Vokřínek – je to kvůli externím členům, proto není role vázaná na AS.  

J. Janoušek – posílal v průběhu měsíce žádost jednoho ze studentů o stanovisko v otázce stipendií, výklad vnitřního předpisu. S předsedkyní komise 
si vyjasní přesnou legislativní otázku a pokusí se s členem akademické obce sejít a pomoci mu. Další věc je komunikace, která funguje dvěma 
způsoby. Jeden je diskusní fórum AS, nevyužívalo se nikdy, ale předminulý rok, když došlo k technologické změně, se používá ještě méně. 
S předsedou KIS se domluvili, že by ho nahradili a inspirovali se Discordem. Z fakult víme, že na Discordu jsou komunikace živé a je tam spousta 
funkcionalit, které ve fóru nejsou. V komisi KIS se pokusíme takové technické řešení připravit. Máme i správce Discordu FIT a pokud se povede, na 
výjezdním setkání bychom vše představili a zprovoznili. Pokud by se někdo chtěl zapojit, tak může. J. Sláma – mezi studenty to většinou žije jenom 
na IT fakultách. J. Janoušek – je to otázka posouzení jednotlivých nástrojů. My ho máme spojený s Usermapem, takže se tam dají vytahovat role, 
což je klíčové. Bude odborná diskuse. J. Vokřínek – je to složité téma, kdokoli se k tomu bude chtít vyjádřit, bude vítán a pokud někoho napadne 
jiný nástroj, který by se dal využít, vezmeme v potaz. Půjdeme formou experimentu a uvidíme, jestli se nějaký nástroj uchytí v akademické obci. O. 
Štorc – nezáleží na nástroji, ale o to dostat to mezi lidi. Většina lidí o fóru vůbec neví, a ne fakt, že nástroj není funkční. J. Janoušek – je to pravda, 
ale funkcionality ovlivňují rychlost komunikace. 
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Rektor – v rozpočtu je kapitola tajemník a senát. Nechtěli byste mu zvětšit mzdu? Navrhoval by, aby se zvýšila. Kolega předseda navrhuje rozpočet. 
Pomyslete na to. J. Janoušek – o tomto podnětu nevěděl a celé to prověříme na nejbližším jednání předsednictva. Rektor – myslí, že by to bylo 
vhodné.  

R. Zeman – Poskytl informace o výjezdním zasedán, které budou zaslány emailem.  

 

Zapsala: 

 

doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D. 

Michaela Urbanovská 

 

Korektura:  

Radek Zeman 

předseda AS ČVUT 
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14. Záznam jednotlivých hlasování 
 

HLASOVÁNÍ č. 1 
29.3.2023 13:40:44 

 1. Schválení programu 4. zasedání AS ČVUT 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil program 4. zasedání. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Nepřítomen 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Omluven 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Štěpán Tichý  Pro 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Nepřítomen 
 Lucie Kadrmasová  Omluven 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 
 Jakub Meinlschmidt  Omluven 
 Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Nepřítomen 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 20 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 38 (84%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 4 
Nepřítomno: 3 

HLASOVÁNÍ č. 1 - SCHVÁLENO 
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HLASOVÁNÍ č. 2 
29.3.2023 13:51:36 

 4. Kontrola a schválení zápisu z 3. zasedání AS ČVUT 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil zápis z 3. zasedání. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Omluven 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Štěpán Tichý  Pro 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Nepřítomen 
 Lucie Kadrmasová  Omluven 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Zdržel se 
 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Zdržel se 
 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 
 Jakub Meinlschmidt  Omluven 
 Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 21 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 38 (84%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 2 (4%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 4 
Nepřítomno: 1 

HLASOVÁNÍ č. 2 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 3 
29.3.2023 14:48:13 

 5. Informace rektora 
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Hlasování o usnesení 

AS ČVUT žádá o předložení úplných podkladů pro původní odhad ceny rekonstrukce budovy B FSv. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Zdržel se 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Zdržel se 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Zdržel se 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Zdržel se 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Zdržel se 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Zdržel se 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Zdržel se 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Zdržel se 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Omluven 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Zdržel se 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Štěpán Tichý  Pro 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Zdržel se 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Nepřítomen 
 Lucie Kadrmasová  Omluven 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Zdržel se 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Zdržel se 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 
 Jakub Meinlschmidt  Omluven 
 Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Zdržel se 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 21 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 27 (60%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 13 (29%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 4 
Nepřítomno: 1 

HLASOVÁNÍ č. 3 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 4 
29.3.2023 15:39:05 

 6. Projednání Ceníku ubytování na kolejích SÚZ 

Hlasování o usnesení 
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Akademický senát ČVUT souhlasně projednal předložený návrh na změnu ceníku  
ubytování na kolejích SÚZ, s editační opravou data změny platnosti z 1. 3. na 1. 4., a vítá informaci rektora o rozhodnutí kolegia rektora o 
realizaci co nejrychlejší revitalizace jednoho z bloků kolejí Strahov. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Omluven 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Štěpán Tichý  Pro 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Nepřítomen 
 Lucie Kadrmasová  Omluven 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Proti 
 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 
 Jakub Meinlschmidt  Omluven 
 Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 21 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 39 (87%)  Proti: 1 (2%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 4 
Nepřítomno: 1 

HLASOVÁNÍ č. 4 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 5 
29.3.2023 15:44:56 

 7. Projednání Ceníku náhrad, poplatků, paušálních plateb, pokut a dalších služeb 

Hlasování o usnesení 
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Akademický senát ČVUT souhlasně projednal předložený návrh na změnu Ceníku náhrad, poplatků, paušálních plateb, pokut a dalších služeb 
SÚZ. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Omluven 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Štěpán Tichý  Pro 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Nepřítomen 
 Lucie Kadrmasová  Omluven 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Zdržel se 
 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 
 Jakub Meinlschmidt  Omluven 
 Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 21 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 39 (87%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (2%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 4 
Nepřítomno: 1 

HLASOVÁNÍ č. 5 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 6 
29.3.2023 16:30:32 

 8. Schválení Metodiky rozpisu příspěvků a dotací přidělených ČVUT a oddělení prostředků na mimonormativní financování pro rok 2023 

Hlasování o usnesení 

Akademický senát ČVUT schválil předloženou „Metodiku rozpisu příspěvků a dotací přidělených ČVUT a oddělení prostředků na 
mimonormativní financování pro rok 2023“ s editačními změnami: v  bodu 2.1.1. se doplní věta "Správa účelových zařízení (SÚZ) nepřispívá na 
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financování mimonormativních součástí"; a v bodu 2.1.3. se nahradí slovo "určí" slovem "navrhne". 
 
. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Nepřítomen 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Nepřítomen 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Zdržel se 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Omluven 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Štěpán Tichý  Pro 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Nepřítomen 
 Lucie Kadrmasová  Omluven 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Zdržel se 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 
 Jakub Ťukal  Nepřítomen 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 
 Jakub Meinlschmidt  Omluven 
 Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 19 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 35 (78%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 2 (4%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 4 
Nepřítomno: 4 

HLASOVÁNÍ č. 6 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 7 
29.3.2023 16:38:47 

 9. Projednání Úhrad za mimořádné a nadstandardní administrativní úkony pro akademický rok 2023/24 

Hlasování o usnesení 
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AS ČVUT souhlasně projednal Úhrady za mimořádné a nadstandardní  administrativní úkony pro akademický rok 2023/24 se změnou textu "3. 
Pro osvědčení CŽV a doklady vydávané Archivem ČVUT jsou ceny poštovného jsou účtovány dle platného ceníku České pošty, s.p." na 
formulaci: "3. Ceny poštovného jsou účtovány dle platného ceníku České pošty, s.p." 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Nepřítomen 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Omluven 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Štěpán Tichý  Pro 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Nepřítomen 
 Lucie Kadrmasová  Omluven 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Zdržel se 
 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Nehlasoval 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Nehlasoval 
 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 
 Jakub Meinlschmidt  Omluven 
 Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Aneta Ševčenková   Nehlasoval 
 Thuy Dung Ha  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 20 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 35 (78%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (2%)  Nehlasovalo: 3 (7%) 
Omluveno: 4 
Nepřítomno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 7 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 8 
29.3.2023 16:42:23 

10. Projednání podstatných změn projektu „Transformace formy a obsahu vysokoškolského vzdělávání na ČVUT“ v rámci Národního plánu obnovy 
pro oblast VŠ 

Hlasování o usnesení 
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AS ČVUT souhlasně projednal předložené podstatné změny projektu „Transformace  
formy a obsahu vysokoškolského vzdělávání na ČVUT“ v rámci Národního plánu obnovy pro oblast VŠ. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Nepřítomen 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Nehlasoval 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Omluven 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Štěpán Tichý  Pro 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Nepřítomen 
 Lucie Kadrmasová  Omluven 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Nehlasoval 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 
 Jakub Meinlschmidt  Omluven 
 Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 20 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 37 (82%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 2 (4%) 
Omluveno: 4 
Nepřítomno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 8 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 9 
29.3.2023 16:45:28 

11. Projednání členů správní rady CyberSecurity Hub, z.ú. 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT souhlasně projednal členy správní rady CyberSecurity Hub, z.ú. 
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________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Nepřítomen 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Zdržel se 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Nehlasoval 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Omluven 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Štěpán Tichý  Pro 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Zdržel se 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Nepřítomen 
 Lucie Kadrmasová  Omluven 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 
 Jakub Meinlschmidt  Omluven 
 Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 20 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 36 (80%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 2 (4%)  Nehlasovalo: 1 (2%) 
Omluveno: 4 
Nepřítomno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 9 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 10 
29.3.2023 16:49:37 

12. Nominace studentských zástupců do rad celoškolských studijních programů uskutečňovaných na MÚVS. 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT nominoval jako studentského zástupce do rad celoškolských učitelských studijních programů uskutečňovaných na MÚVS Davida 
Šimana. 

________________________________________________________________________________________ 
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 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Nepřítomen 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Zdržel se 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Omluven 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Štěpán Tichý  Pro 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Nepřítomen 
 Lucie Kadrmasová  Omluven 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 
 Jakub Meinlschmidt  Omluven 
 Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 20 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 38 (84%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (2%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 4 
Nepřítomno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 10 - SCHVÁLENO 
 

 


